
 
 
 

TUSSENLETTER -N 

  
 

 * We schrijven een tussenletter –n als er maar 1 meervoud 
      is namelijk op –n.  

Bv. bananensoep, pannenkoeken, boekenbon, ... 
 

        (dus geen tussenletter –n als meervoud op –s of 2 meervouden) 
 
 
 
 * Uitzonderingen: 
 
 

1. Het 1ste deel verwijst naar een zaak of een persoon die in de 
gegeven context enig is in zijn soort. Bv. zonnebloempitten, 
maneschijn, ... 
 

2. Het 1ste deel heeft een versterkende betekenis en het geheel 
is een bijvoeglijk naamwoord. Bv. beresterk, boordevol, ... 
 

3. Het geheel is een versteende samenstelling. Bv. apekool,  
flierefluiter,  kinnebak, schattebout, ... 

 
 
  * Schrijf ook geen tussenletter –n: 
 
 
   - als het eerste deel een zelfstandig naamwoord is dat geen  
     meervoud heeft. Bv. tarwemeel, ... 
 
   -  als het eerste deel een bijvoeglijk naamwoord is. 
      Bv. armelui, rodekool, ... 
 
   - als het eerste deel een werkwoord is. Bv. spinnewiel, ...  

 


